
Hei.

Jeg sendte for en tid siden over et skjema "Søknad om deponering av mudringsmasser" over til 
Frank Syltern. 
Miljøvernavdelingen hos Fylkesmannen krever at dette skjemat skal brukes når det skal søkes.
Har du mottatt noen henvendelse fra Syltern ? Det begynner å haste med dette hvis saken skal 
kunne bli med på første møtet i hovedutvalget som skal avholdes 4. februar.

mvh
Ronald Bratberg
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